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Plats och tid:  Vidingsjö församlingsgård 2024-04-17 18.00 
  . 
 

Beslutande  Torkel Glad, ordförande 
Gunnel Lindgren 
Irene Wirenstrand 
Marie Nilsson ersätter Vivianne Haddad 
Jörgen Sundeborn, församlingsherde 

   
Övriga deltagande Gunilla Almesåker, kyrkorådet, adjungerad 
 George Chiramel, adjungerad 

Maria Pauser Andersnäs, sekreterare 
 

Utses att justera  Irene Limberger 
   
 
Underskrifter Sekreterare .......................................................................……...............   Paragrafer 24-31 
       Maria Pauser Andersnäs 
  
 Ordförande ………………………………………………….…… 

        Torkel Glad  
 
 Justerande  ……………………………………………………….……….. 

   Irene Limberger 
 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Församlingsrådet i Linköpings Berga församling  

Sammanträdesdatum 2024-04-17 
Förvaringsplats för protokollet: Församlingsexpeditionen Berga kyrka.  
     

 
 

Fr § 24 
 
Sammanträdets öppnande samt formalia 
 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. Dagordningen 
fastställdes. George Chiramel och Gunilla Almesåker fastställdes som adjungerade. Marie 
Nilsson ersätter Vivianne Haddad. Till justerare utsågs Irene Limberger. 
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Fr § 25 
 
Personal och fastigheter – nuläge 
 
Personal 
Församlingen har haft två tjänster ute på annons: diakontjänst och musiker. Vad gäller 
diakontjänsten har vi haft flera sökanden men tyvärr ingen som uppfyllde kraven. Vi 
avvaktar lite och sätter sedan ut en annons igen. Vad gäller vår kyrkomusikertjänst ska vi 
snart kalla sökande till intervjuer. 
 
Fastighet 
Idag har det varit fastighetsrunda i Berga och Vidingsjö kyrka: 
- Vi väntar på wifi i Vidingsjö och det kommer troligen snart att installeras. 
- Fasad och tak på Vidingsjö kyrka kommer att rengöras (algrengöring) och två fönster i 
koret kommer att bytas ut. 
- Bergas kapprum har renoverats. 
- Dopträden i kyrkorna kommer upp inom kort. 

Fr § 26 

Integration – hur arbetar vi vidare? 

Trevligt församlingsmöte den 14 april. Välorganiserad matlagning och roligt med lekar för 
både barn och vuxna. Mycket skratt.  

Vi planerar nu för församlingsdag i höst. 

Fr § 27 

Extra nomineringsmöte 

Församlingsherden har varit i kontakt med ordförande i valberedningen i kyrkofullmäktige 
och vi behöver inte ha ett extra fyllnadsval till församlingsrådet med anledning av att 
Vivianne Haddad har slutat. För ett par veckor sedan kom den senaste upplagan av 
kyrkoordningen ut, och det är ändrat lite i skrivningarna vad gäller församlingsråden vilket 
innebär att vi inte behöver ha något extra nomineringsmöte utan församlingsrådet kan själva 
lämna in förslag till fullmäktige på ny ledamot. Med anledning av detta är George Chiramel 
adjungerad på kvällens möte för att se hur ett församlingsråd går till. Vi kommer på 
församlingsrådet den 8 maj att besluta om vilka som ska nomineras. Förslag lämnas till 
ordföranden. 

Fr § 28 

Skrivelser, rapporter och anmälningsärenden 
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a) Gunilla Almesåker rapporterade från Kyrkorådets senaste möte (i Skäggetorp): 
- Man diskuterade bland annat den höjda avgiften för varje användare i Teams (kraftig 
höjning från Microsoft).  
- Vad gäller olika ekonomiska uppföljningar är dessa försenade pga cyberattacken. 

b) Per Ingvarsson hälsar att Stadsmissionen har årsmöte den 29 april så rapport kommer på 
nästa FR. 

c) Gunnel Lindgren rapporterade följande från I-gruppen:  

- 17 mars var det våffelcafé mm i Vidingsjö med insamling till Act. 

- 20 mars var det dela-lika-dagen med mässa med konfirmander och insamling till Act. 

- 23 mars var det dels en konsert med församlingens kyrkokör och dels en Earth hour-

konsert med Östgöta Barock i Berga kyrka. Insamling till Act. 

- Nästa möte för I-gruppen blir den 30 april. 

d) Församlingsherden rapporterade från LKR:  

- Traditionsenlig korsvandring på långfredagen med mellan 70 och 80 deltagare. 

- Årsmöte nästa vecka.  

Fr § 29 

Övrigt 
 
a) Gunilla Almesåker ska till Stockholm i slutet på april för att prata kyrkoval. 

b) Gunnel Lindgren framförde att Goda nyheter (fd Gideoniterna) som vädjar om kollekt i 
samband med besök med mässa. Frågan tas upp kommande AU. 

c) Församlingskollekt togs inte upp i Berga kyrka på skärtorsdagen, men i Vidingsjö, 
samma sak hände på långfredagen då ingen församlingskollekt togs upp i Berga, men i 
Vidingsjö. Vi brukar normalt sett inte ta upp kollekt dessa dagar vilket församlingsrådet 
förbisåg när vi beslutade om kollektändamålen för 2024. Församlingsrådet beslutar nu 
retroaktivt att ingen kollekt tas upp i Berga vid dessa gudstjänster. 

d) Det har varit möte angående valborgsfirandet i Vidingsjö. Vi ser fram emot ett fint 
firande med biskop Marika Markovits som talare.  

Fr § 30 

Vad har hänt? Vad händer? 

- Påsken har passerat med alla fina gudstjänster. Kören sjöng på skärtorsdagen i 
Vidingsjö. Lite färre besökare på påskafton (troligtvis eftersom vi ställde om 
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klockan), men en fin gudstjänst. Påskdagen med knytkalas. Emmausvandring i 
samarbete med Johannelunds församling. Många som vandrade och var med på 
gudstjänst med efterföljande frukost i Vidingsjö. 

- Valborgsfirande i Vidingsjö ligger framför oss samt Gökotta även den i Vidingsjö 
på kristihimmelsfärdsdag. 

- Konfirmationsmässa i domkyrkan 18 maj för alla konfirmander i pastoratet. 
- Kyrkgirot går av stapeln den 1 juni. Glöm inte maila Pernilla Enström om ni kan 

vara med och bemanna våra kyrkor under dagen. 

Fr § 31 

Fördjupning 

Församlingsrådet diskuterade vidare kring revideringen av församlingsinstruktionen. En 
justerad text tas upp igen vid kommande församlingsråd. 

 

Avslutning 


